To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 03-10-2022 01:27:21 PM Subject: Owns the Arab Financial Investments Company	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 03-10-2022 PM 01:27:21 2022 الموضوع: تملك الشركة العربية للاستثمارات المالية
We would like to inform you that the United Financial Investments Company has obtained the approval of the Securities Commission to own all the shares of the Arab Company for Financial Investments pursuant to their letter No. 3/1/02417/22 dated 9/13/2022. We attach herewith the approval of the Securities Commission to own the Arab Company for Financial Investments.	نود إعلامكم بأن الشركة المتحدة للاستثمارات المالية قد حصلت على موافقة هيئة الأوراق المالية على تملك كامل حصص رأسمال الشركة العربية للاستثمارات المالية بموجب كتابهم رقم 2022/9/13 تاريخ 2022/9/13. نرفق لكم طيه موافقة هيئة الأوراق المالية على تملك الشركة العربية للاستثمارات المالية.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: رانیا حجازي	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: رانيا حجازي